
2020-1 

The United Church of Canada 

L’Église Unie du Canada 

Nakonha:ka Regional Council General Meeting 

Assemblée générale Conseil régional Nakonha:ka 

 

November 21st 2020 

21 novembre 2020 

Zoom Teleconference 

Téléconférence Zoom 

 

Decisions and Appendices  

Décisions et annexes 
 

 

Agenda 

2020-11-21_160 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) that the agenda as circulated be adopted. Carried 

 

Ordre de jour 

2020-11-21_160 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) que l’ordre du jour soit adopté tel que diffusé. Adoptée 

 

Scrutineers 

2020-11-21_161 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) that the following people serve as Scrutineers: Rev. Kent 

Chown, Lisa Byer DeWever and Brian Ruse (Lisa Byer DeWever and Kent Chown abstain). Carried  

 

ScrutateursI w 

2020-11-21_161 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) que les personnes suivantes agissent à titre de scrutateur 

et de scrutatrice : Pasteur Kent Chown, Lisa Byer-DeWever et Brian Ruse. (Abstentions :Lisa Byer DeWever et 

Kent Chown). Adoptée 

 

Parliamentarians 

2020-11-21_162 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) that the following people serve as Parliamentarians: Rev. 

Éric Hébert-Daly and Fred Braman (F. Braman abstains). Carried  

 

Assesseurs-conseil 

2020-11-21_162 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) que les personnes suivantes agissent à titre d’assesseurs-

conseil: pasteur Éric Hébert-Daly et Fred Braman (Abstention: F. Braman). Adoptée 

 

Chaplain 

2020-11-21_163 MOTION (D. Lambie/V. Epps-Nickson) that the following person serve as Chaplain: Rev. Tami 

Spires (819) 452-3685 (Tami Spires abstains). Carried  

 

Aumônière 

2020-11-21_163 MOTION (D. Lambie/V. Epps-Nickson) que la personne suivante agisse à titre d’aumônière: 

pasteure Tami Spires (819) 452-3685 (Abstention : Tami Spires) Adoptée 

 

Minutes 

2020-11-21_164 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) that the Conseil régional Nakonha:ka Regional Council 

accept the minutes of session one of the Annual General Meeting (April 25th 2020) as presented. Carried  

 

2020-11-21_165 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) that the Conseil régional Nakonha:ka Regional Council 

accept the minutes of session two of the Annual General Meeting (May 30th 2020) as presented. Carried  

 

Procès-verbal  

2020-11-21_164 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) que le Conseil régional Nakonha:ka accepte le procès-

verbal de l’assemblée générale annuelle, session 1  (le 25 avril 2020) tel que présenté. Adoptée 

 

2020-11-21_165 MOTION (T. Spires/V. Epps-Nickson) que le Conseil régional Nakonha:ka accepte le procès-

verbal de l’assemblée générale annuelle, session 2 (le 30 mai 2020) tel que présenté. Adoptée 
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Financial Statement 

2020-11-21_166 MOTION (P. Stanfield/F. Braman) that the Regional Council financial statements as of 

November 5th 2020 be received as circulated. Carried  

 

États financiers 

2020-11-21_166 MOTION (P. Stanfield/F. Braman) que les états financiers du Conseil régional Nakonha:ka en 

date du 5 novembre 2020 soient reçus tels que diffusés. Adoptée 

 

Regional Council Nakonha:ka 2021 Budget 

2020-11-21_167 MOTION (P. Stanfield/F. Braman) that the Conseil régional Nakonha:ka Regional Council 2021 

Budget be approved as received (Thomas Kent abstains). Carried  

 

Budget 2021 du Conseil Régional Nakonha :ka 

2020-11-21_167 MOTION (P. Stanfield/F. Braman) que le budget 2021 du Conseil Régional Nakonha :ka soit 

approuvé tel que reçu (Abstention: Thomas Kent). Adoptée 

 

Finance and Extension Board 2021 Budget 

2020-11-21_168 MOTION (P. Bisset/P. Stanfield) that the Finance and Extension Board 2021 budget be 

approved as received (Thomas Kent abstains). Carried  

 

Budget 2021 du Conseil des finances et de l’expansion 

2020-11-21_168 MOTION (P. Bisset/P. Stanfield) que le budget 2021 du Conseil des finances et de l’expansion 

soit approuvé tel que reçu (Abstention: Thomas Kent). Adoptée 

 

Remit 1 

2020-11-21_169 MOTION (R. Lambie/V. Epps-Nickson) that the Conseil regional Nakonha:ka Regional Council 

is in favor of Remit 1 – Amendment to the Basis of Union’s Article 10.0 on Ministry Personnel. Carried  

 

Renvoi 1 

2020-11-21_169 MOTION (R. Lambie/V. Epps-Nickson) que le Conseil régional Nakonha:ka  est en accord avec 

le Renvoi 1 – Modification de l’article 10.0 des Principes de l’Union portant sur le personnel ministériel.  

Adoptée 

 

Closing Motions 

2020-11-21_170 MOTION (S. Stark/V. Epps-Nickson) that following the rise of this General Meeting of the 

Nakonha:ka Regional Council, all powers of the Conseil regional Regional Council be granted to the Executive 

until the next general meeting. Carried  

 

2020-11-21_170 MOTION (V. Epps-Nickson/S. Stark) that the meeting be adjourned at noon, and that the 

President declares this General Meeting of the Conseil regional Nakonha:ka Regional Council duly concluded. 

Carried  

 

Motions de clôture 

2020-11-21_171 MOTION (S. Stark/V. Epps-Nickson) qu’à la levée de la séance de l'assemblée générale du 

Conseil régional Nakonha:ka, tous les pouvoirs du Conseil régional soient accordés à l’exécutif jusqu’à 

l'ouverture de la prochaine assemblée générale. Adoptée 

 

2020-11-21_171 MOTION (V. Epps-Nickson/S. Stark) que l’assemblée soit ajournée au midi, et que la présidente 

déclare cette assemblée générale du Conseil régional Nakonha:ka conclue. Adoptée 
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Appendices/Annexes 

 

Appendix/Annexe A Financial Statement & 2021 Budget/ État financiers et budget 2021 

Appendix/Annexe B Remit 1 – Amendment to the Basis of Union’s Article 10.0 on Ministry 

Personnel/ Renvoi 1 – Modification de l’article 10.0 des Principes de 

l’Union portant sur le personnel ministériel 

Appendix/Annexe C Finance and Extension Board 2021 Budget/ Budget 2021 du Conseil 

des finances et de l’expansion 

 

* See appendices below/Voir les annexes ci-dessous 
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